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PROTOKÓŁ Nr 4/2020 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 1 lipca 2020 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 1300 – 1350 

Posiedzeniu przewodniczył: radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

 

oraz: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

- Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI 

 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Na wstępie Przewodniczący Komisji wyraził swoje zdanie co do organizacji posiedzeń 

komisji, zaznaczył, że zawsze był za organizowaniem wspólnych posiedzeń w godzinach 

rannych. Na czas trwania epidemii zaakceptuje taką formę pracy komisji. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu Nr 3/2020 posiedzenia komisji w dniu 12 maja 2020 r.  

2. Zaopiniowanie materiałów na XVIII Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 

3 lipca 2020 r.: 

a) Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok oraz debata nad 

raportem, 
b) Projekt  uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski wotum zaufania, 

c) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok, 
d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski za 

2019 rok, 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 
f) Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu 

Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok i I kwartał 2020 roku, 
g) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

Klubie „Senior+” w miejscowości Łubin Rudołty w zakresie zadań własnych, 
h) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim, 
i) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny udziału 

nieruchomości od osób fizycznych, 

j) Projekt uchwały w sprawie użyczenia części nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 120, położonej w obrębie gruntów wsi Proniewicze, stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski, 
k) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Hryniewicze Małe gm. 

Bielsk Podlaski, 
l) Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do 1 m3 wody oraz 1 m3 odprowadzanych 

ścieków, 
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m) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie 

Wiejskiej Gminy Bielsk Podlaski przez Gminę Miejską Bielsk Podlaski, 
n)  Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa 

Sołectwa Ogrodniki. 
3. Sprawy bieżące. 

 

Do odczytanego porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1)  
- Do protokołu Nr 3/2020 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bielsk Podlaski w 

dniu 12 maja 2020 r.  uwag nie zgłoszono. Jego treść została zamieszczona na tabletach 

radnych. 

- Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu  XVII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 

13 maja 2020 r.  

 

Do pkt 2a)  
Raport o stanie Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok - stanowi ZałącznikNr 3  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że raport, którego 

obowiązek przygotowania wprowadzono w ubiegłym roku  jest obszerny. Przypomniał, że po 

debacie nad raportem, udziela się Wójtowi Gminy wotum zaufania. Radny powiedział, że w 

raporcie zawarte są wszystkie informacje, które powinny, jego zdaniem,  tam się znaleźć. 

Chodzi o to, aby pokazać, co w gminie zmienia się. Podkreślił, jak ważna jest demografia, 

zauważył, że tendencja spadkowa w tym zakresie raczej została zahamowana. Sytuacja 

związana z wystąpieniem epidemii koronawirusa spowodowała, że więcej ludzi zdecydowało 

się na zamieszkanie na wsi, przez co są zagospodarowywane stare, dotychczas zaniedbane 

posesje. Zwiększa się ilość wniosków o wydanie warunków zabudowy, co oznacza ożywienie 

ruchu inwestycyjnego na wsi. Pamiętać jednak należy również o tych miejscach, gdzie 

takiego ożywienia nie zauważa się. Nawet rewitalizacja nie spowoduje zmiany w tym 

zakresie. W raporcie pokazano tendencję występującą w budżecie. Pieniędzy  może być 

więcej, ale ich wartość spada. Inwestycje są kosztowne, co powoduje zadłużenie, którego 

wysokość wykazano w raporcie. Przewodniczący Komisji podkreślił, że raport spełnia jego 

oczekiwania. 

Komisja nie wniosła innych uwag do przedłożonej raportu. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2b)  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski wotum zaufania  – 

stanowi Załącznik Nr 4  do protokołu.  

Zastrzeżeń nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna. 

 

Do pkt 2c)  
Wniosek Wójta Gminy dot. uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok stanowi Załącznik Nr 5  

do protokołu.   

Do projektu uchwały zastrzeżeń  nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2d)  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok 
 - stanowi Załącznik Nr 6  do protokołu. 

Do projektu uchwały zastrzeżeń  nie zgłoszono.  

 OPINIA – bez wniosków. 
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Do pkt 2e)  
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok - stanowi Załącznik Nr 7  do 

protokołu. Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA omówiła zakres wprowadzanych 

zmian. Potwierdziła zakup kosiarki. Wyjaśniła, że zakupy, których wartość nie przekracza 10 

tys. złotych są zakupami bieżącymi, natomiast powyżej tej kwoty, kwalifikowane są jako 

wydatki inwestycyjne. Poinformowała o autokorekcie wniosku. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2f)  
Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu Gminy Bielsk 

Podlaski za 2019 rok i I kwartał 2020 roku  - stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu. Informację 

przedstawi na sesji Przewodniczący Komisji  WALENTY GAŁUSZEWSKI. Podkreślił, że 

jednostki OSP działają bardzo intensywnie, zajmują się nie tylko gaszeniem pożarów, ale 

służą pomocą w innych zdarzeniach. Jest to organizacja integrująca mieszkańców. Zaznaczył, 

że są jednostki bardziej lub mniej aktywne, ale tych słabszych nie należy likwidować, 

ponieważ z czasem mogą wznowić aktywną działalność. Radni zwrócili uwagę, że coraz 

wzrasta aktywność społeczna kobiet, które zasilają szeregi OSP, bardziej angażują się w 

działalność społeczną, o czym świadczy również zwiększająca się liczba sołtysów – kobiet.   

Innych uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2g)  
Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie 

„Senior+” w miejscowości Łubin Rudołty w zakresie zadań własnych - stanowi Załącznik Nr 9  do 

protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA przypomniała o utworzonym, dzięki dotacji Wojewody 

Podlaskiego, we wsi Łubin Rudołty klubie „Senior+”. Budynek świetlicy został odnowiony, 

wyposażony i przygotowany do prowadzenia zajęć z seniorami, którzy są zainteresowania 

taką inicjatywą.  Przewiduje się, że zajęcia będą trwały 10 godzin tygodniowo. Trwają 

czynności mające na celu wyłonienie kierownika klubu oraz asystenta. Przedłożony projekt 

uchwały dotyczy kryteriów związanych z ustaleniem odpłatności za pobyt w klubie. Pani 

Wójt omówiła proponowane kryteria i wysokość odpłatności. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2h)  
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim - stanowi Załącznik Nr 10  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że Statut Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej 

wymaga aktualizacji w związku z utworzeniem klubu „Senior+”. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2i)  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny udziału nieruchomości od osób 

fizycznych - stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu. Wójt Gminy wyjaśniła, że chodzi o drogę 

wydzieloną na kol. Brańska, której szerokość wynosi 10 metrów, jest przejezdna i w miarę 

urządzona. Współwłaściciele proszą o nieodpłatne przejęcie swoich udziałów na rzecz gminy. 

Jeśli jest  kilku współwłaścicieli nieruchomości, trudno jest podejmować decyzje, jeśli nie ma 

zgody wszystkich współwłaścicieli. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 
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Do pkt 2j)  
Projekt uchwały w sprawie użyczenia części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 120, 

położonej w obrębie gruntów wsi Proniewicze, stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski - 

stanowi Załącznik Nr 12  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy umożliwienia 

myśliwym ustawienia ambony w pobliżu starego wyrobiska w obrębie gruntów wsi  

Proniewicze. Do tego potrzebna jest zgoda właściciela nieruchomości, którym w tym 

przypadku jest gmina. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2k)  
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Hryniewicze Małe gm. Bielsk 

Podlaski - stanowi Załącznik Nr 13  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA przypomniała, że nadanie  nazwy ulicy w Hryniewiczach 

Małych było wola mieszkańców. 

Uwag nie zgłoszono.  

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2l)  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do 1 m3 wody oraz 1 m3 odprowadzanych ścieków - 

stanowi Załącznik Nr 14  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej 

w Białymstoku zatwierdził ceny obowiązujące od 1 czerwca 2020 r. do 31 maja 2021 r. 

Zmieniane co roku ceny są uzależnione od wydatków ponoszonych przez gminę. Cena wody 

pozostaje na tej samej wysokości, natomiast do ścieków dopłata jest  mniejsza. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2m)  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania 

publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Wiejskiej Gminy Bielsk Podlaski 

przez Gminę Miejską Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 15  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że radni z Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych zgłosili uwagi co do braku szczegółowości projektu uchwały. Pani Wójt 

wyjaśniła, że takie elastyczne brzmienie daje furtkę do nie podejmowania nowej uchwały, 

jeśli pojawią się inne możliwości uruchomienia nowych linii MPK. Na razie funkcjonują 

połączenia do Kotłów i Widowa oraz kol. Brańska, czynione są starania o uruchomienia 

transportu do Augustowa. Ponieważ budownictwo mieszkaniowe rozwija się, więc nowe linie 

MPK są potrzebne. 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że w zasadzie niewiele 

osób korzysta z komunikacji, ale takie połączenia są potrzebne mieszkańcom dojeżdżającym 

do pracy. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2n)  
Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa Sołectwa 

Ogrodniki - stanowi Załącznik Nr 16  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że zarządzenie wyborów przedterminowych w 

sołectwie Ogrodniki jest konsekwencją rezygnacji z pełnienia funkcji przez dotychczasowego 

sołtysa. Wybory maja się odbyć w terminie do 31 sierpnia 2020 r. 

Uwag nie zgłoszono. 
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OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 3) 
W sprawach bieżących poruszono następujące sprawy: 

a) Radni zapoznali się z pismem z dnia 15 czerwca 2020 r. dotyczącym wniosku o 

zaprzestanie pobierania rocznych opłat za umieszczenie w pasie drogowym urządzeń 

nie związanych z użytkowaniem drogi. Chodzi o opłaty związane z wykonaniem przez 

mieszkańca gminy na własny koszt  przyłącza energetycznego do budynku. Po 

dyskusji Komisja uzgodniła, że Wójt Gminy wystąpi do Zakładu Energetycznego z 

zapytaniem o możliwość przejęcia umieszczonych  w pasie urządzeń przez PGE. 

Pismo w tej sprawie należy przekazać do wiadomości zainteresowanej. 

b) Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że w dniu jutrzejszym do Bielska 

przyjeżdża premier Mateusz Morawiecki, który wręczy samorządom powiatu 

bielskiego promesy  dające możliwość ubiegania się o fundusz pomocy 

samorządowej, z którego mogą skorzystać wszystkie gminy w wysokości nie 

mniejszej niż 500 tys. złotych. Można je będzie wykorzystać do 2022 r. Pani Wójt 

podkreśliła, że jest to duży zastrzyk finansowy dla gminy. 

c) Na prośbę radnej ALINY KRUK, Pani Wójt poinformowała o pracach związanych z 

budową sieci gazowniczej. Zaznaczyła, że epidemia koronawirusa opóźniła realizację 

wielu inwestycji, ale z posiadanych informacji wynika, że temat jest kontynuowany. 

 

 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym o godz. 1350  posiedzenie zostało 

zakończone. 

  

Protokołowała: 

/-/Insp. Ala Wawulska 

 

  

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. /-/GAŁUSZEWSKI 

Walenty 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. /-/KOWALCZUK Jan ………………………… 

 

3. /-/KRUK Alina …………………………. 

 

4. /-/MISIUK Albin ………………………… 

 

     

 


